
Zápis z valné hromady SPOLKU RODIČŮ a vedení školy při ZŠ s RVPPP Buzulucká 392, 
Teplice 

konané dne 16.05.2024 
 
Přítomni:  
za výbor UNIE rodičů:  Simona Chan – předseda 
                                     Petr Kovář (zapsaný předseda) 
     Kamila Poftová - pokladní 
zástupci jednotlivých tříd-rodiče žáků: viz. prezenční listina            
za ZŠ s RVPPP Buzulucká Teplice:  
Bc. Mgr. Milena Hodková, ředitelka 
Mgr. Hrubá, zástupce pro 2.-5 třídu 
Mgr. Janovská – školní družina, zástupkyně pro 1.třídy 
Mgr. Baborová – zástupce pro 6. až 9. třídy 
 
Zahájení v 17:45hod 
 
Program: 
 
1/ Odstoupení zvoleného předsedy spolku (beze změny v rejstříku) a pokladníka  - 
Simona Chan, Kamila Poftová 
Odstoupení předsedy zvoleného 5/2023 Simona Chan (dosud nezapsaný v rejstříku) 
Odstoupení pokladníka Kamila Poftová  

 
2/Činnost spolku  - Simona Chan 
Informace o aktuálním fungování spolku, upozornění na potřebné změny a definování 
budoucího směru.  
Návrh o možnosti čerpání dotací (Petr Vokáč) a rozšíření tak možností spolku. 
Upozornění na nezveřejnění účetních závěrek – bude tak učiněno do 30.06.2024 (zajistí Petr 
Kovář). 
Otevřena otázka zajištění kontaktů členů spolku pro zlepšení komunikace – Návrh na zřízení 
dokumentu, který vyplní člen při vstupu do spolku? 
 
3/ Stanovy spolku - Simona Chan  
Současné stanovy spolku nelze naplnit, nutnost změn. Návrh připomínkován pouze panem 
Vokáčem.  
Pan Šimáček navrhuje vyšktnutí některých irelevantních článků. 
Úprava stávajících stanov je složitější, než tvorba nových, které lze na návrh paní Petry 
Benákové nechat prověřit právníkem (zajistí).  
Spolek vytvoří nové stanovy. 
  
4/ Volba pokladníka a předsedy spolku – Simona Chan 
Předsedou zvolena paní Kazdová Veronika 
Hlasování: přítomno 40 osob 
ANO           - 34x 
NE              -  0 x 
ZDRŽEL SE -  4x 
2x odchod před hlasováním 
 
Pokladníkem zvolená paní Vašková  
Hlasování  - přítomno 40 osob 
ANO           - 20x 
NE              -  6x 
ZDRŽEL SE -  12x 
2x odchod před hlasováním 
 
Všechny povinnosti a podklady budou předány nově zvoleným do konce školního roku, tj. do 
31.08.2024. 

 
5/Volná diskuze – připomínky, náměty k fungování školy, školní družiny, jídelny atd. 



Vzhledem ke změně pokladníka, který není zaměstnancem školy bylo diskutováno budoucí 
financování školních aktivit, na které spolek přispívá. Ředitelka školy navrhla možnost 
úhrady z prostředků školy a jejich následné vyúčtování a proplacení. 
Znovu byla otevřena otázka zřízení bankovního účtu pro spolek. 
 

    
 
 

. 
Zapsala dne 16.05.2024 Kamila Poftová 


